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Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante  

konaného dňa  15. 10. 2018 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

  

Program zasadnutia:      1. Informácia o príjmoch SŠZ za  september 2018 

2. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2019 – oblasť športu 

3. Vyhodnotenie činnosti členov komisie 

4. Rôzne 

 

Otvorenie:  

Mgr. László Benkovics, z poverenia predsedu komisie, privítal na zasadnutí komisie športu, 

mládeže a telesnej výchovy MsZ všetkých prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia. 

 

S navrhnutým programom zasadnutia všetci prítomní členovia komisie súhlasili. 

 

Bod č. 1)  Informácia o príjmoch SŠZ za  september 2018 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Mgr. László Benkovics – dal slovo riaditeľovi SŠZ. 

Štefan Varga - informoval prítomných o príjmoch SŠZ za uvedené obdobie.  

Mgr. László Benkovics – ďakuje za vyčerpávajúce informácie. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante informáciu o príjmoch SŠZ          

za september 2018 berie na vedomie. 

 

Vedenie komiesie prevzal Mgr. Zsolt Barczi. 

 

Bod č. 2) Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2019 – oblasť športu 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Mgr. Zsolt Barczi – uviedol materiál – návrh rozpočtu na rok 2019, ktorý vypracovala vedúca OSS 

Mgr. Lívia Gešková a vyjadril spokojnosť s navrhovanými výškami finančných čiastok. 

Zsolt Takáč – vyjadril spokojnosť s podporou mesta v oblasti športu.   

Štefan Varga – položil otázku pre športového referenta Ing. Tibora Drozda, či sa aj v budúcom 

ročníku Behu Galantou počíta so sponzorským darom 7000 EUR od spoločnosti Samsung. 

Ing. Tibor Drozd – uviedol, že podpora od spoločnosti Samsung nie je v tabuľke uvedená, nakoľko 

sa to dodnes ešte neriešilo. 

Štefan Varga – položil otázku pre prítomných, či sa bude v roku 2018 organizovať Pohár mesta 

Galanta. 

Zsolt Takáč – sa vyjadril, že určite bude trvať na tom, aby sa uvedená športová udalosť 

zorganizovala. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že Pohár mesta Galanta má veľkú tradíciu, ktorú treba udržať aj do 

budúcnosti. 

Mgr. László Benkovics – požiadal do budúcnosti, aby budúca komisia trvala na tom, aby sa Pohár 

mesta Galanta uskutočnil každý rok. 
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Mgr. Jozef Gál – zhodnotil, že suma na podporu športu na rok 2019 je dostačujúca, ale zároveň 

uviedol, že navrhovanú sumu bude treba rozumne rozdeliť, aby sa kvalita športu v meste Galanta 

udržala na rovnako vysokej úrovni ako je dnes. Konštatoval, že suma 8700 Eur na beh Galantou sa 

podľa jeho názoru v budúcnosti bude musieť na ďalšie ročníky navýšiť, aby sa cestou odmien pre 

bežcov mohli prilákať aj kvalitnejší bežci. Na záver uviedol, že s navrhovaným rozpočtom na rok 

2019 – oblasť športu súhlasí. 

Mgr. László Benkovics – konštatoval, že do budúcnosti ostáva komisii športu, mládeže a telesnej 

výchovy MsZ v Galante dôležitá úloha zabrániť bujneniu športových oddielov v jednom odvetví. 

Mgr. Zsolt Barczi – sa poďakoval za vyjadrenia a navrhol hlasovať o navrhovanom rozpočte na 

rok 2019 – oblasť športu. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante Návrh rozpočtu na rok             

2019 – oblasť športu  s c h v á l i l a  a  predložený  návrh  jednomyseľne   o d p o r ú č a   

predložiť na rokovanie MsZ v Galante. 

 

 

Bod č. 3 ) Vyhodnotenie činnosti členov komisie 

 

Mgr. Zsolt Barczi – konštatoval dobrú prítomnosť na predošlých zasadnutiach a predniesol návrh 

vyplatenia odmien v plnej výške za II. polrok 2018 pre členov komisie – odborníkov z radu 

občanov. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante odsúhlasila návrh na vyplatenie 

odmien v plnej výške. 

 

 

Bod č. 4) Rôzne 

 

Mgr. Jozef Gál – veľmi rád som sa zúčastňoval komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ 

v Galante, teší ma, že prišlo ku skvalitneniu športovísk v meste, teší ma aj skutočnosť, že športové 

kluby pracujú bez väčších problémov. Odkazujem občanovi Psotovi, že s veľkou radosťou som 

chodil na zasadnutia komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante, nad prípravou na 

komisiu som trávil stovky hodín a vždy som bol maximálne pripravený. Pán Psota by si mal 

prečítať zápisnice, lebo keď tak urobí, uvidí, koľko toho členovia komisie na úkor osobného voľna 

urobili pre mesto. Ďakujem Mgr. Zsolt Barczimu za to, že nás celé obdobie viedol a celej komisii 

za spoluprácu. 

Mgr. Zsolt Barczi – ďakujem, bolo mi cťou s vami spolupracovať. 

Ing. Tibor Drozd – informoval prítomných o priebehu kampane Európsky týždeň mobility 16. – 

22. september 2018, do ktorej sa zapojilo aj mesto Galanta. Ďalej informoval prítomných 

o pripravovanej akcii ukážkového floorballového tréningu dňa 19.10.2018 od 14:00 hod v športovej 

hale v Galante, ktorý je súčasťou športového projektu FLOORBALL SK LIGA 2018/2019.  

Mgr. Zsolt Barczi – zobral na vedomie a poďakoval za vyčerpávajúce informácie. 

 

Predseda komisie záverom poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť. Termín nasledujúceho 

zasadnutia bude stanovený v zmysle programu komisie. 

 

 

 

                   Mgr. Zsolt Barczi v. r.  

            predseda komisie        

V Galante 15.10.2018  

Zapísal: Ing. Tibor Drozd  


